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Using Creative Common to protect our creations

利用共享創意保護我們的創作

1. Adding disclaimer for our work

為我們的作品加上聲明

Modify the highlighted items, and add whole disclaimer to the page footer, so that it will appear on each page. If your work is original, delete the item in blanket. (You can refer to the footer of this document)
更改標示了黃色的部分，然後將整個聲明加到頁尾，讓聲明出現在每一頁。如果你的作品是原創，請刪除括號裏的內容。（你可以參考這份文件的註腳）
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Example:


This work by Community Weather Information Network is licensed under a Creative Commons Attribution-NonCommercial-ShareAlike 3.0 Hong Kong License, based on a work of “Weather Observation” by John Doe. To view a copy of this license, visit http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.en_HK .
例子：



本作品由社區天氣資訊網絡製作，以共享創意姓名標示-非商業性-相同方式分享 3.0 香港 授權條款釋出，此作品衍生自陳大文的《氣象觀測》。如欲瀏覽本授權條款之副本，請造訪 http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.zh_HK。
2. Keep a record of your work at CoWIN

在社區天氣資訊網絡備存作品紀錄
When you have completed your work and ready to put on CoWIN for sharing, please contact CoWIN staff (Matthew Wong via apmhwong@inet.polyu.edu.hk) to prepare a mailed copy of your work. It will be kept as a legal prove of the completion date of the creation.
當你完成了作品，並準備放上社區天氣資訊網絡分享，請聯繫社區天氣資訊網絡的職員（黃文翰，透過電郵apmhwong@inet.polyu.edu.hk）為你製作一份作品郵寄副本。此郵寄副本會被備存，作為完成日期的合法證明。
Optional component 非必須項目
If you want to include a page of detail Creative Common license in your work, the following page can be used directly.
如果你想在你的作品內附加共享創意的詳細條款，可直接使用下頁。
[image: image4.png]@creative
commons




	Attribution-NonCommercial-ShareAlike 3.0 Hong Kong (CC BY-NC-SA 3.0) 
	



You are free:
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	to Share — to copy, distribute, display, and perform the work
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	to Remix — to make derivative works


Under the following conditions:
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	Attribution — You must attribute the work in the manner specified by the author or licensor.
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	Non-Commercial — You may not use this work for commercial purposes.
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	Share Alike — If you alter, transform, or build upon this work, you may distribute the resulting work only under a licence identical to this one.


With the understanding that:

Waiver — Any of the above conditions can be waived if you get permission from the copyright holder. 
Public Domain — Where the work or any of its elements is in the public domain under applicable law, that status is in no way affected by the license. 
Other Rights — In no way are any of the following rights affected by the licence: 
· Your fair dealing or fair use rights, or other applicable copyright exceptions and limitations; 

· The author's moral rights; 

· Rights other persons may have either in the work itself or in how the work is used, such as publicity or privacy rights. 

Notice — For any reuse or distribution, you must make clear to others the licence terms of this work. 

This is a human-readable summary of the Legal Code (the full licence)

Disclaimer
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姓名標示-非商業性-相同方式分享 3.0 香港 (CC BY-NC-SA 3.0) 
	



您可自由：
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	分享 — 重製、散布及傳輸本著作
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	重混 — 修改本著作


惟需遵照下列條件：
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	姓名標示 — 您必須按照著作人或授權人所指定的方式，表彰其姓名（但不得以任何方式暗示其為您或您使用本著作的方式背書）。
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	非商業性 — 您不得為商業目的而使用本著作。
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	相同方式分享 — 若您變更、變形或修改本著作，您僅得依本授權條款或與本授權條款類似者來散布該衍生作品。


且認知到：
免除 — 若您得到著作權人的同意，上述任何條件都可獲免除。
公共領域 — 當本著作或其任何要素在相關法律下屬公共領域，此狀態絕不會受到本授權條款的影響。
其他權利 — 任何下列的權利絕不會受到本授權條款的影響：
· 您合理使用的權利；
· 作者的著作人格權；
· 其他人可能對該著作本身或該著作如何被使用所擁有的權利，例如形象權或隱私權。
聲明 — 為了再使用或散布之目的，您必須向他人清楚說明本著作所適用的授權條款。提供本網頁連結是最好的方式。
這是一份讓一般人易於了解的法律條款（完整的授權條款）摘要。

免責聲明
� HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/" ���


This work by �HYPERLINK "http://weather.ap.polyu.edu.hk/index.php"��Community Weather Information Network� is licensed under a �HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.en_HK"��Creative Commons Attribution-NonCommercial-ShareAlike 3.0 Hong Kong License�(, based on “title of previous work you based on“ of author(s) of previous work). To view a copy of this license, visit �HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.en_HK"��http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.en_HK� .





� HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/" ���


本作品由�HYPERLINK "http://weather.ap.polyu.edu.hk/index_c.php"��社區天氣資訊網絡�製作，以�HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.zh_HK"��共享創意姓名標示-非商業性-相同方式分享 3.0 香港 授權條款�釋出（，此作品衍生自衍生來源的作者名稱的《衍生來源的作品名稱》）。如欲瀏覽本授權條款之副本，請造訪 � HYPERLINK "http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.zh_HK" ��http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.zh_HK�。








	

	This work by Matthew Wong of Community Weather Information Network is licensed under a Creative Commons Attribution-NonCommercial-ShareAlike 3.0 Hong Kong License. To view a copy of this license, visit http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/hk/deed.en_HK .
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